

# Protokoll från styrelsemöte i Svenska 2.4mR Förbundet

Tid: 06-11-27

Telefonmöte kl 20.10

Närvarande: Bertil Grandinson, Pekka Seitola, Carl Ossiansson, Pelle Schöning, Lennart Sjölén och Håkan Kellner.

## 1. Dagordning

Bertils utskickade dagordning godtogs.

## 2. Föregående protokoll

Protokoll 2006-11-06 gicks igenom och lades till handlingarna. De kvarstående frågorna se §10.

## 3. Seglingsprogram 2007

Seglingsprogrammet gicks igenom med ändringar enligt tabellen och understående kommentarer.

Följande program diskuterades:

|               |                                           |                   |        |       |
|---------------|-------------------------------------------|-------------------|--------|-------|
| 17-20/5       | Träningsläger/ranking i Växjö/Kullavik 1) | <b>Carl</b>       | Rank 1 |       |
| 3-4/6         | KSSS 2.4mR-Pokalen 2)                     | Bertil            | Rank 2 | Klart |
| 15-17/6       | SM i Åmål                                 | Carl              | Rank 3 | Klart |
| Ca 31/7 – 2/8 | Förregatta i Malmö 3)                     | <b>Håkan/Carl</b> | NM     |       |
| 4/8 – 9/8     | VM i Danmark                              |                   | VM     |       |
| 1-2/9         | Ranking i Gävle                           | Pekka             | Rank 4 | Klart |
| 6-7/10        | Oktoberpokalen i Långedrag                | Carl              | Rank 5 | Klart |

- 1) Carl meddelade att både Kullavik och Växjö har klent med funktionärer. Om Kullavik väljs kan folk från flottiljen i Göteborg hjälpa till. **Carl** jobbar vidare och undersöker även med Smålands seglarförbund. Då tyngdpunkten på seglingsprogrammet ligger ganska långt söderut bör någon reservutgång kontrolleras. **Håkan** undersöker om Falun kan vara ett alternativ.
- 2) KSSS har meddelat till Bertil att 3-4/6 är OK, och arrangemanget kallas 2.4mR-Pokalen. 3-4/6 är bättre för finnarna än helgen innan, och kan fungera som BC. Förutom 2.4mR kommer bara drakarna att ha tävlingar då. **Bertil** ordnar något trevligt socialt program. Punkten anses klar.
- 3) Håkan har inte fått besked från Jörgen Nilsson ännu, men **Håkan** tar kontakt.

Carl framförde att 2008 år program borde skisseras så fort nästa års är klart. Bra synpunkt som skall beaktas kommande möten.

## 4. Förbundsbatarna – kontrakt och segel

Besluts köpa 1 storsegel av vardera Emil och Hans Askund för 1500:--/st och 2 HA-fockar av Emil för 900:-- resp 1200:--/st. Lennart har inte hittat något begagnat kapell. **Carl** och **Bertil** kollar om Stellan eller Anders Nordström kan leverera ett sponsrat kapell. **Lennart** undersöker vidare på begagnatmarknaden.

Kontrakten är snart i hamn, **Bertil**.

## 5. Vinterträff

Besluts att genomföra vinterträffen trots att mest stockholmare kommer att delta. På programmet står: utdelning av priset till årets ruckie, som besluts bli Kristoffer Harmark, utdelning av BC-priser, regelfrågor, seglingsprogrammet samt ev tillkommande punkter. **Pelle** och **Bertil** jobbar vidare. Inbjudan skickar till samtliga medlemmar med e-post.

## 6. 2.4Nytt

Papperstidningar börjar bli omodernt. På Bertils förslag besluts att tidningen görs av Anders i PDF-format och skickas ut med e-post samt läggs på hemsidan. Lennart som har adressregistret skickar ut den. För att mata Anders med material tas 2.4Nytt upp som stående punkt på styrelsemötena, så att styrelsen kan vaska fram intressanta artiklar.

## 7. Aktuellt från Int förbundet

Pekka har talat med Peter Wilson om direktdömning, se föreg. prot. §6. Peter lovade att frågan tas upp igen i Exekutivkommittén.

## 8. Nästa möte

Nästa möte 2007-01-15 kl 20.10. Telefon 08-5000 5000 kod 24 20 29. Bertil kallar med e-post.

## 9. Övriga frågor

Inga.

## 10. Kvarstående frågor från tidigare möten

- |                                                     |                |
|-----------------------------------------------------|----------------|
| 1) Håkan kollar LYS-talet                           | 06-10-16: 8a)  |
| ✓ 2) Pekka lägger in artikel från Carl på hemsidan  | 06-10-16: 8c)  |
| 3) Bertil och Pelle sonderar för vinterträff        | 06-10-16: 8d)  |
| 4) Pekka kontaktar J Laine för vandringspriserna.BC | 06-10-16: 8e)  |
| 5) Håkan ordnar individuella priser BC              | 06-10-16: 8e). |
| 6) Håkan kontaktar Lennart Heselius för nya glas    | 06-10-16: 8f)  |
| 7) Bertil slutför kontrakten                        | 06-10-16: 4    |
| 8) Håkan frågar T Franklin om reglerna för EM       | 06-11-06: 8a)  |
| 9) Håkan frågar Jörgen om det är möjligt med EM     | 06-11-06: 8a)  |

0,79 (beräknat tal  
- måste göras  
upp)

ok  
- n -

## 11. Avslutande

Bertil avslutade mötet och önskade alla en **GOD JUL** och ett **GOTT NYTT ÅR**.

Vid protokollet

Justeras

Håkan Kellner

Bertil Grandinson

Jan Nikström 0703 792334